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此項目由香港創「页」总会主辦，并由香港特別行政區政府工业貿易署「工商机构支援基金」撥款資助。
在此刊物上 / 活动內（或項目小組成員）表達的任何意见、研究成果、結論或建議，并不代表香港特別行政區政府或工商機構支援基金評審委員會的觀點。
This project is organised by the Hong Kong Chapstart Chamber and funded by the Trade and Industrial Organisation Support Fund of the Trade and Industry 
Department, HKSAR Government.
Any opinions, findings, conclusions or recommendations expressed in this material/event (or by members of the project team) do not reflect the views of the 
Government of the Hong Kong Special Administrative Region or the Vetting Committee of the Trade and Industrial Organisation Support Fund.
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香港創「頁」總會致力推廣香港時裝設計，並向中國及海
外潛在買家展示香港時裝品牌的多元化設計和技術能力，
以推廣行業的優勢。

Hong Kong ChapStart Chamber has been committed to 
promoting the Hong Kong fashion design industry. By 
showcasing Hong Kong's diversified fashion designs and 
technical strengths to potential buyers, we would promote the 
capability of Hong Kong fashion designer labels.
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